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Generalforsamling vel gennemført
Generalforsamling vel gennemført
Tak til jer der mødte op og tak til jer der enten brevstemte eller gav en fuldmagt.
Referatet er ved at blive skrevet og bliver uddelt så snart det er godkendt af dirigenten.
Valuarvurderingen for 2020 er blevet valgt som grundlag for beregning af vores 
andelsværdier, og alle forslag blev vedtaget. 

Når regnskabet er underskrevet kommer det på vores hjemmeside.

Oprydning i gården ved legehuset
På generalforsamlingen kom der en opfording fra en andelshaver om at rydde op, så der ikke 
ligger legetøj/cykler/osv. rundt i gården. Det kan bestyrelsen kun bakke op om. Det gælder 
både hvis det er ”en selv” der har leget eller man har haft gæster på besøg.
Viceværten er ikke ansat til at rydde op efter os andelshavere.

Stige til udlån
Ved flaskecontainerne er har vi fået sat en stige op. Den kan
man låne, når man har brug for det i sin andel.
Vi håber man passer på den, og husker at aflevere den tilbage
efter brug, så vi ikke mister den.

Problem i foreningen med
vand/varm/tørrelofter?
Under eventuelt kom der et par spørgsmål til vores
fællesbygning. Det er vigtigt at understrege både fra
bestyrelsen men også viceværten at man ikke skal vente til
generalforsamlingen, hvis man oplever problemer.
Skriv til viceværten med:

• Hvad problemet er.
• Hvor det er.

Og husk at skrive hvordan man kan komme i kontakt med dig!

Nye priser fra YouSee – vend og læs
YouSee har annonceret nye priser for de andelshavere der får TV signal fra YouSee.
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